

贊助表格 Sponsorship Form

網上捐款
Online Donation
hike.hospicecare.org.hk



+852 2331 7000
hike@hospicecare.org.hk

此贊助表格是讓參加者向親友籌募善款，以助其達成參與「登山善行」活動的籌款目標。如閣下未能參加「登山善行」活動，亦可使用此表格，填寫個人資料，連同捐款一併寄回善寧會。

This sponsorship form is for use by hikers to collect donations to meet their fundraising goals. If you decide not to take part in "Hike for Hospice" but would like to donate to SPHC, you may also make use of this form to send in your donation.

參加者姓名 Hiker's Name		手提電話 Mobile Phone No.	
團隊名稱 Team name			
電郵 Email			

善款收集 Ways to Collect Donations

1 網上捐款 Online Donation



贊助人可透過參加者建立的籌款專頁進行捐款

Sponsors can donate through the hiker's fundraising page

或 登山善行網站直接捐款
or donate directly through the Hike for Hospice website

hike.hospicecare.org.hk

2 其他捐款方式 Other Ways to Donate

參加者可收集贊助人之善款(入數紙、網上交易截圖或支票)連同填妥之贊助表格寄回大會

Hikers can collect donations from sponsors (bank-in slip, image of payment confirmation/cheque) and return them to the organiser together with the completed sponsorship form

捐款方式 Donation Methods

● 支票 Cheque

– 抬頭「善寧會」

Payable to "The Society for the Promotion of Hospice Care"

● 銀行存款 Bank Transfer

– 恒生銀行 Hang Seng Bank **280-3-451141**

● 轉數快 FPS



或 電郵搜尋 Account email:
finance@hospicecare.org.hk

遞交方式 Submit By

● WhatsApp : (+852) 9635 5001

● 傳真 Fax : (+852) 2336 2776

● 電郵 Email : hike@hospicecare.org.hk

● 郵寄 Mailing : 信封註明「登山善行」
Subject: Hike for Hospice
香港沙田亞公角山路18號
賽馬會善寧之家
Jockey Club Home for Hospice
No. 18, A Kung Kok Shan Road,
Shatin, N.T., Hong Kong

贊助人登記資料 Sponsor Information

(請以正楷填寫 Please write in block letters)

	贊助人姓名 Name of sponsors	電郵 Email	郵寄地址 Mailing Address	贊助金額 Amount (HK\$)
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				
11				
12				
13				
14				
15				
16				
17				
18				
19				
總贊助金額 Total Amount (HK\$)				

*請於2024年4月30日或之前把所有善款寄回大會
Please return all donations to the organiser on or before 30 April 2024

*捐款HK\$100或以上之參加者及贊助人可獲正式收據
An official receipt will be issued for donations of HK\$100 or above

*如空位不敷應用，可自行影印或於活動網站下載
If additional space is required, this form may be photocopied or downloaded from the event website

*如未能提供贊助人之電郵或地址，正式收據將由參加者代為分發
If a sponsor's email or address is not provided, the official receipt will be sent to the participant for distribution